
Opening FarrowingCrate 开放式产床

Opening Crate 开放产床
    We pay attention to the different needs of different 
customers all over the world, for those countries to 
focus on animal welfare, we provide open crates. Open 
crate can provide more space for the sows, more 
comfortable environment, conducive to the growth of sows 
    我们关注世界各地不同客户的不同需求，为那些注重动物福
利的国家的客户，我们提供开放式产床，可以为母猪提供更多
的空间，更舒适的环境，有利于母猪的生长。

      With the development of society, people pay more and more attention to 
animal welfare, people hope that animals can live comfortably. In the past, in 
order to maximize profits, limiting the activities of pigs in order to reduce the 
amount of feed, but this is contrary to the principles of animal welfare. So we 
developed the opening crate to solve the problem. Opening crate fence can be 
adjusted in a very large range, so that there is sufficient space for activities of 
sows. Only sow happy, can raise good pig.
         随着社会的发展，动物福利越来越受到人们的重视，人们希望动物能够舒适地生活。
在过去，为了最大限度地提高利润，限制猪的活动，以减少饲料量，但这违背了动物福
利的原则。所以我们开发了开放式产床来解决这个问题。围栏可以在很大范围内调整，
使母猪活动有足够的活动空间。只有播种快乐，才能养好猪。
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